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>1.结婚英文语录浪漫短句
1、杯交玉液飞鹦鹉，乐奏瑶池舞凤凰。
A parrot flies in a cup of jade liquid, and a phoenix dances in a yaochilake.
2、玫瑰送与你，让你把头点;嫁到我家去，让你甜甜又蜜蜜。
Roses for you, let you head point; married to my home, let you sweet andhoney.
3、祝愿你俩恩恩爱爱，白头偕老!
I wish you both love and grow old together!
4、洋溢在喜悦的天堂，披着闪闪月光，堪叹：只羡鸳鸯不羡仙。
Overflowing in the joy of heaven, covered with glittering moonlight, cansigh: only envy mandarin duck, not Xian.
5、祝两个幸福的人儿，永远幸福快乐无虑无忧。
I wish two happy people happiness forever.
6、相亲相爱幸福永，同德同心幸福长。原你们情比海深。
Love each other and happiness will last forever. Your love is deeper thanthe sea.
7、祝愿，祝哥哥嫂嫂白头偕老，早生贵子，夫妻恩爱。
I wish my brother and sister-in-law a long life together, early birth of anoble son, and love between husband and wife.
8、百年恩爱双心结，千里姻缘一线牵!
A hundred years of love, a thousand miles of marriage!
9、愿每年的今日，你们都如同今天这般欢喜恩爱。
May you all be as happy and loving as you are today.
10、祝哥哥早生贵子，儿孙满堂，幸福永远!
I wish my brother early birth, children and grandchildren, happinessforever!
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1、两情相悦的境界是相对两无厌，一对新人真心相爱，相约永久恭贺新婚之禧！
Two of a kind is the highest realm of the relative LiangWu, couple really love each other, meet a happy wedding jubilee permanently!
2、婚庆佳期终到来，衷心祝福愿幸福。此后人生影成双，有甘有苦同共济。新婚快乐！
Wedding ritual will coming, wish happiness. Since life shadow in pairs, have bitterness with fraternal. Wedding day!
3、相识、相知、相爱、相守，你们已风雨同舟，一定要珍惜上天赐予你们今生的幸福。
Get to know each other, to know each other, love each other, be together, you have thin, must cherish the god give you the happiness of this life.
4、今夕何夕，空气里都充满了醉人的甜蜜。谨祝我最亲爱的朋友，从今后，爱河永浴！
Now evening what evening, in the air has filled the intoxicant happiness. I wish my dearest friend, from now on, in love forever the bath!
5、今天是你们喜结良缘的.日子，我代表我家人祝贺你们，祝你俩幸福美满，永寿偕老！
Today is the day of your marriage, I congratulate you on behalf of my family, I wish you both happiness, YongShou xielao!
6、恭喜你找到共度一生的灵魂伴侣，婚姻是人生大事，相信你做出的会是最明智的决定。
Congratulations you find soul mate for life, marriage is a great life, believe that you would be the most wise decision.
7、愿你们一生听从圣经，孝敬上辈，友爱邻舍；好使你们在世得福百倍，将来大得赏赐！
Is willing your life to listen to the bible, filial piety generation, love your neighbor; Living so that your good one hundred times bigger reward in the future!
8、婚姻是爱情的继续，没有什么可以阻挡你，婚姻是永远在一起，你们可以共建新天地。
Marriage is a continuation of the love, nothing can stop you, marriage is always be together, you can build the new world.
9、两情相悦的境界是相对两无厌，祝福一对新人真心相爱，相约永久！恭贺新婚之禧！
Two of a kind is the highest realm of the relative LiangWu, bless the couple are truly in love, meet forever! Congratulations on your wedding jubilee!
10、佳人遇，情爱浓，正是相结时。原寻寻觅觅，现卿卿我我，祝天天恩恩爱爱！新婚快乐！
Beauty, love, is the phase when the knot. Original looking and searching, we are very much in love, I wish every day boon conjugal love! Wedding day!
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1、你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
You two are a perfect match. Here\'s wishing you both a lifetime of happiness.
2、祝你们永远相爱，携手共渡美丽人生。
I wish you love each other forever, hand in hand altogether crossing the beautiful life.
3、白首齐眉鸳鸯比翼，青阳启瑞桃李同心。
Whitehead qi mei garden, colorful, green YangQiRui plum concentric.
4、最美好的祝愿，祝你们终生爱情和幸福。
Best wishes, I wish you a lifetime of love and happiness.
5、祝你们百年恩爱结连理，一生幸福永同心！
I wish you love knot, one hundred life happiness YongTong heart!
6、愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
God bless you and yours, and surround you ever with his blessing.
7、百年好合！新婚愉快，甜甜蜜蜜！早生贵子！
Good luck in one hundred! Happy marriage, sweet! Early birth!
8、恭喜你！愉快，幸福美满，永在，白头偕老。
Congratulations to you! Happy, happy, always in, grow old together.
9、一切尽在红包中，兄弟你懂的。狠狠幸福吧！
Everything is in a red envelope, brothers, you know. Good happiness!
10、我很了解你们，觉得你们的婚姻定可天长地久。
I know you feel that your marriage will last forever.
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1、May love, harmony and understanding be aims of your marriage union!Congratulations!
愿爱、和谐与理解成为你们婚姻结合的目标！恭喜你！
2、You two are a perfect match. Heres wishing you both a lifetime of happiness.
你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
3、I am filled with such joy at the sight of you two beginning together.
看见你俩开始生活在一起，我内心充满了欢愉。
4、Best wishes for many years of happiness for the two of you.
愿你俩百年好合。
5、Best wishes for a lifetime of love and happiness.
最美好的祝愿，祝你们终生爱情和幸福。
6、Where there is love, there are always wishes.
哪里有爱，哪里就有希望。
7、With the wonder of your love, the sun above always shines.
拥有你美丽的爱情，太阳就永远明媚。
8、Precious things are very few in this world. That is the reason there is just one you.
在这世上珍贵的东西总是罕有，所以这世上只有一个你。
9、If I had a single flower for every time I think about you, I could walk forever in my garden.
假如每次想起你我都会得到一朵鲜花，那么我将永远在花丛中徜徉。
10、I feel happy at times we have had angry words but these have been kissed away.
我们生气争执时，爱的双唇把它们吻得无影无踪，我的心也顿觉甜蜜。
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1、海枯石烂同心永结地阔天高比翼齐飞。妹妹新婚愉快！
The seas run dry and the rocks crumble to forever together rich high day keeping abreast. Sister, happy marriage!
2、愿你们的家园如同伊甸园般地美好和谐，在地如同在天！
May your home beautiful harmony, like a garden of Eden to the ground as in the day!
3、上帝赐福于你，愿你们一生一世都看见圣城耶路撒冷的好处！
God bless you, wish you life to see the benefits of the holy city, Jerusalem!
4、洋溢在喜悦的天堂，披着闪闪月光，堪叹：只羡鸳鸯不羡仙。
In the joy of heaven, clothed in shimmering moonlight, comparable to sigh: only the envy mandarin duck not envyimmortal.
5、以岁月的名义祝福你们，愿岁月老去永不改爱的情怀。新婚快乐！
Bless you in the name of the years, let years old to never change the feelings of love. Wedding day!
6、他是词，你是谱，你俩就是一首美满的歌。天作之合，鸾凤和鸣。
He is a word, you are spectrum, the two of you is a happy song. A match made in heaven, a happily married couple.
7、让这缠绵的诗句，敲响幸福的钟声。愿你俩永浴爱河，白头偕老！
Let this touching poem, ring in happiness. May you two always be in love, grow old together!
8、人生三大喜，亲爱的妹妹，在你新婚的日子，让我诚挚地祝你新婚快乐！
Three big life, my dear sister, in the day of your wedding, I sincerely wish you a happy wedding!
9、千里姻缘情牵引，高山万水难断爱。今朝已定百年好，愿祝新人共白首！
Long-distance romance traction, alpine ShuiNan broken love. Today is good in one hundred, would like to wish the couple whitehead altogether!
10、相亲相爱好伴侣，同德同心美姻缘。花烛笑迎比翼鸟，洞房喜开并头梅。
Dating love partner, with concentric beautiful marriage. Candle smiling a pair of lovebirds, bridal chamber like open and head of may.
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